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Abstract (en)
[origin: CN111980971A] The invention relates to a pump device (10), in particular to an immersible pump device. The pump device has at least one
heat exchanger unit (12) which is in at least one operating state configured for heat exchange between a cooling fluid and a liquid to be pumped,
said heat exchanger unit comprising at least one cooling duct (14) and at least one shaft receptacle (16) having an axial direction(18). It is proposed
that the cross-sectional area of the cooling duct (14) varies by about 200% over a major portion of the path of the cooling duct (14).

Abstract (de)
Die Erfindung geht aus von einer Pumpenvorrichtung (10), insbesondere einer überflutbaren Pumpenvorrichtung, mit zumindest einer
Wärmetauschereinheit (12), welche in zumindest einem Betriebszustand zu einem Wärmeaustausch zwischen einem Kühlfluid und einer zu
pumpenden Flüssigkeit vorgesehen ist und zumindest einen Kühlkanal (14) und zumindest eine Wellenaufnahme (16) mit einer Axialrichtung (18)
aufweist.Es wird vorgeschlagen, dass sich ein Querschnittsflächeninhalt des Kühlkanals (14) über zumindest einen Großteil eines Verlaufs des
Kühlkanals (14) um höchstens 200 % ändert.
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